
PROTOKÓŁ Nr  6/16 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 17 maja 2016 roku 

 

 

 17 maja 2016 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Andrzej Jurgielewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                 

 

1. Pani Teresa Kuźma    – Przewodnicząca Komisji Budżetu i  

     Finansów 

2. Pan Sławomir Przekop   – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

3. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

5. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

2. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecny: Pan Andrzej Łanczkowski 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu wziął udział radny Pan Ignacy Szeraszewicz. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy   

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

5.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
00  

i powitał wszystkich zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Omówienie problemu służby zdrowia na terenie gminy. 
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5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne wnioski.  

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

Do p-ktu 3  
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej głosowało 4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 4 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

  Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

5 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że protokoły zostały 

przyjęte. 

 

Do p-ktu 4 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Omówienie 

problemu służby zdrowia na terenie gminy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że poprosił o zwołanie 

posiedzenia tak szybko ponieważ służba zdrowia kuleje, a on podjął już działania w kierunku 

rozwiązania umowy z CORDIS-em. Dodał, że jego zdaniem, że umowa zostanie rozwiązana  

z początkiem czerwca. Stwierdził, że to nie jest prosty temat, a kolejki do świadczenia usług 

medycznych w naszej gminie nie ma i bardzo ciężko jest znaleźć chętne osoby,  

które poprowadziłby służbę zdrowia na naszym terenie. Powiedział, że pojawiały się osoby, 

które nie są lekarzami, a które są wstępnie zainteresowane, ale jeszcze bez konkretów.  

Dodał, że rozmawiał również z Państwem Dudarewicz z Rutki Tartak i oni chcą się podjąć 

poprowadzenia ośrodka na naszym terenie.  Wójt Gminy wyjaśnił, że Państwo Dudarewicz 

chcą zapewnić dobrego lekarza rodzinnego, a jeżeli chodzi o specjalistów, to na ten moment 

nie ma żadnych konkretów, ale mogą również zostać przez nich zatrudnieni.   

Dodał, że lekarz rodzinny ma być zatrudniony na stałe.   

Wójt Gminy powiedział, że proponuje podjąć rozmowy z Państwem Dudarewicz. Dodał,  

że w umowie zostanie zawarta klauzula o 3 miesięcznym okresie wypowiedzenia.   

Stwierdził, że to są jedyni lekarza, którzy się zgodzili, a reszta osób zainteresowanych  

nie była lekarzami, a jedynie chcieli otworzyć ośrodek zdrowia i zatrudnić lekarza.  Dodał,  

że wydaje mu się iż jakość świadczonych usług i warunki będą dużo lepsze od tego,  

co było teraz.   

Wójt Gminy powiedział, że była dobra Pani doktor, ale była słabym organizatorem i niestety 

zrezygnowała. Dodał, że jeżeli dzisiaj wspólnie zostanie podjęta decyzja o zaakceptowaniu 

Państwa Dudarewicz, to jutro będzie można podpisać z nimi umowę. Stwierdził, że pośpiech 

wynika z tego, że trzeba spełnić dużo warunków, aby wszystko mogło dobrze funkcjonować  

i aby załatwić formalności w Narodowym Funduszu Zdrowia.  Wyjaśnił, że jeżeli podpisze 

umowę, to osoby które będą korzystały z nowego ośrodka zdrowia będą musiały złożyć 

deklarację o przepisaniu się z CORDIS-u do Państwa Dudarewicz.  
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 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że on pamięta pierwszą rozmowę  

z Państwem Dudarewicz jeszcze przed przedłużeniem umowy dla CORDIS i ma sceptyczne 

nastawienie do nich, gdyż wtedy nie gwarantowali nam niczego konkretnego.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że propozycja zwolnienia 

z czynszu została podtrzymana i jego zdaniem należy wesprzeć nasz ośrodek zdrowia. Dodał, 

że Pani Golubiewska płaciła 2 tys. zł miesięcznie czynszu, a teraz nowy podmiot będzie  

z tego zwolniony. Stwierdził, że Gmina dołoży również 25 tys. zł na nowy sprzęt do ośrodka 

zdrowia. Wyjaśnił, że umowa z Państwem Dudarewicz będzie zawarta na czas nieokreślony  

z nieodpłatnym użyczeniem lokalu i sprzętu z możliwością 3 miesięcznego okresu 

wypowiedzenia.  

 Radny Pan Tomasz Zamojski stwierdził, że Gmina zwalnia ich z czynszu i jeszcze 

wyposaża ośrodek, a oni w zamian proponują nam tylko lekarza rodzinnego.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że mówił dla Państwa 

Dudarewicz, że ma nie być sytuacji, w której nasi pacjenci będą jeździć do Rutki Tartak. 

Dodał, że zaznaczył również, że lekarze rodzinni nie mogą być w podeszłym wieku. 

Stwierdził, że oczekuje zajęcia jakiegoś stanowiska przez Komisje, bo on musiałby podpisać 

jutro umowę, jeżeli radni się zdecydują.  

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski zapytał, cz Państwo Dudarewicz zgodzą się  

na umowę z takim okresem wypowiedzenia.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on zaznaczy iż okres 

wypowiedzenia będzie wynosił 3 miesiące. Stwierdził, że powinno być lepiej od tego, co było 

teraz. Dodał, że Pani Golubiewska mówiła, że były osoby niezadowolone, ale były też osoby 

zadowolone ze świadczonych przez nią usług.  Wójt powiedział, że w rozmowie z Państwem 

Dudarewicz mówił, że Gmina przyznaje pewne ulgi więc chce, aby oni nie oszczędzali  

na badaniach i skierowaniach dla ludzi. Dodał, że cały obecny personel medyczny zostanie 

zatrudniony.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy ktoś z radnych  

ma jakieś inne propozycje.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie jest to idealne 

rozwiązanie, ale powinno być lepiej. Dodał, że był Pan z Białegostoku, który chciał zacząć  

od 3 czerwca, ale mówił, że przez pierwsze trzy miesiące może to działać nienajlepiej.  

Wójt dodał, że nie zgodził się na to, bo nie wiadomo co będzie po 3 miesiącach i co to znaczy 

nienajlepiej. Stwierdził, że był również bardzo dobry podmiot, ale niestety sprawy się 

pokrzyżowały i nic z tego nie wyszło, a miał być dobry lekarz przez 3 dni. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy ktoś ma inne zdanie 

na temat ośrodka zdrowia. 

Członkowie Komisji zdecydowaną większością głosów zaakceptowali propozycję Wójta 

Gminy dotyczącą podpisania umowy na świadczenie usług medycznych z Państwem 

Dudarewicz. 

 

Do p-ktu 5 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące.      

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że stworzyła się sytuacja, 

że będzie możliwość pozyskania środków na budowę urzędu. Dodał, że dzisiaj na godzinę  

13 jedzie do Urzędu Gminy w Szypliszkach, żeby dowiedzieć się czegoś więcej. Wyjaśnił,  

że jest możliwość uzyskania 85% dofinansowania, a nasza Gmina byłaby podmiotem 

prowadzącym. Dodał, że projekt obejmować ma jeszcze Gminę Szypliszki i miejscowość 

Viłkowyszki na Litwie. Wójt Gminy wyjaśnił, że do 9 czerwca wstrzymujemy się  

z przebudową urzędu, a kwota dofinansowania może wynieść 1 mln zł.  Dodał, że jest 
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również szansa, aby przy realizacji tego samego projektu umeblować nowy urząd. Stwierdził, 

że nie ma gwarancji na to, że się uda, ale próbować zawsze warto.  

 Radny Pan Sławomir Przekop zapytał o parking przy ośrodku zdrowia, bo były 

rozmowy i nic się nie dzieje. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na razie wstrzymujemy 

się z tą inwestycją. Dodał, że wczoraj był rozstrzygnięty przetarg na drogę w Ługielach  

i wygrała oferta na kwotę 217 tys. zł. Wyjaśnił, że odpadła oferta na kwotę 285 tys. zł.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy nie można tej drogi zrobić szerszej. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że projektant odradził  

mu robienie drogi 4 m, gdyż wtedy samochody próbują mijać się bez zjeżdżania  

i może dochodzić do kolizji. Dodał, że część dróg ma już uregulowany status prawny,  

są przygotowane projekty i jak tylko będzie możliwość to postara się pozyskać jakieś środki. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jest pewne ryzyko związane z Państwem 

Dudarewicz i opieką medyczną, ale w tej sytuacji nie ma dużego wyboru.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na wszelki wypadek 

nie będzie sprzedawał mieszkania w blokach, które było przeznaczone dla lekarza. 

 

Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

Wniosków nie zgłoszono 

 

Do p-ktu 7 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  10
55

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

          /-/  Andrzej Jacek Hołdyński 

 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

                      /-/   Teresa Kuźma 

 

 

3. Zastępca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

 

                   /-/  Bogdan Duś 


